

Title (en)
SUSPENSION APPARATUS.

Title (de)
AUFHÄNGEVORRICHTUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF DE SUSPENSION.

Publication
EP 0250521 A1 19880107 (EN)

Application
EP 87900188 A 19861212

Priority

- GB 8530711 A 19851213
- GB 8627643 A 19861119

Abstract (en)
[origin: WO8703542A1] Apparatus for suspending foliate articles, such as documents and films. The apparatus comprises a projection (19) formed on a foliate article (16), a channel section track (1) having an inwardly facing supporting surface (4) and supporting ledge (6) formed on one wall thereof, the other wall having an inturned flange (9) adjacent to the ledge (6). In use the foliate article (16) and projection (19) are inserted into the channel section and, once so inserted, the flange (9) holds the foliate article (16) in such a way that the projection (19) engages the supporting ledge (6). The surface of the foliate article (16) is held in contact with the supporting surface (4), by the interaction of a flap (17) protruding from the top edge of the foliate article with the inside surface of the flange (9).

Abstract (fr)
Dispositif de suspension d'articles en feuilles, tels que des documents et des films. Le dispositif comprend une saillie (19) formée sur un article en feuille (16), une piste (1) à section en forme de canal possédant une surface de support (4) orientée vers l'intérieur et un rebord de support (6) formé sur une paroi, l'autre paroi présentant une bride (9) tournée vers l'intérieur et adjacente au rebord (6). Lors de l'utilisation, l'article en feuille (16) et l'élément en saillie (19) sont introduits dans la section en forme de canal et, une fois introduits, la bride (9) maintient l'article en feuille (16) de telle sorte que l'élément en saillie (19) s'engage dans les rebords de support (6). La surface de l'article en feuille (16) est maintenue en contact avec la surface de support (4), par l'action combinée d'un volet (17) dépassant le bord supérieur de l'article en feuille et de la surface intérieure de la bride (9).

IPC 1-7

B42F 15/04

IPC 8 full level

B42F 15/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 15/04 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8703542A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8703542 A1 19870618; AU 6771687 A 19870630; EP 0250521 A1 19880107

DOCDB simple family (application)

GB 8600747 W 19861212; AU 6771687 A 19861212; EP 87900188 A 19861212